
19. september 2023 

 

Dagsorden til bestyrelsesmøde 3/2023 i sejlklubben 

 

Tid og sted: Tirsdag den 26. september 2023 kl. 18 hos Jens Kofoed Tapdrupvænget 7 Viborg. 

 

Møde med nogle af klubbens udvalg: 

Jeg foreslår, at vi forud for selve bestyrelsesmødet tager drøftelse med pigesejlere (Mary-Ann og 

Lisbeth Rejsenhus) og sejlerskole (Kristian Brøns). Jeg har inviteret dem til at komme og spise med 

og bidrage til drøftelse om de aktiviteter, som de er ansvarlige for. Vi vil gerne høre, hvordan de 

selv oplever, at deres aktiviteter har forløbet i år og hvordan de forventer, at disse aktiviteter skal 

fortsætte i 2024. Kan de se nogen faresignaler omkring tilslutning og interesse? Er der forhold som 

skal afklares mellem udvalg og bestyrelse? Er der evt. behov for nyudvikling eller skal vi fortsætte 

som hidtil?  

 

Bilag: 

1.  Årshjul. 

2. Forslag til tørring af sejl. 

 

1. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde 2/2022. Formand. 

 

2. Godkendelse af dagsorden for møde 3/2023. Formand. 

 

3. Information fra formanden 

3.1. Status sejlklub. 

Status vedr. inddrivning af midler fra LAG Skive Viborg til J70. Arbejdet er afsluttet og afventer at 

pengene ankommer. 

Modtaget midler og indkøbt sejl og rigge til optimister. Sejler i Sunds på lørdag 30. september. 

Enkelte reparationer på sejl til J70 på 1110 kr. og på blokke i H-båden. 

Fravalg kapsejlads lørdag d. 19. august på grund af for få deltagere. Frasagt sig sponsorat. 



Uafklaret situation omkring sejlads på søerne. Viborg kommune har stoppet behandling efter at 

andre aktivitetsansøgninger på søen blev stoppet. 

Møde med formanden for Viborg Sejlklub 26. oktober. Opfølgning på møde før sommerferien. 

J70 sejlbåd i udlån fra Sejlsportsligaen. Ikke den store interesse for at sejle i båden. Vil ikke låne 

båden igen. 

Samarbejde med lystbådehavnen.  

• Kran er under reparation i slutningen af september. Bliver klar til bådoptagning. 

• Forslag til fællesaktiviteter, herunder standerhejsning, festudvalg, turudvalg og 

standerstrygning og julefrokost.  

Standerstrygning, fastsættelse af dato og indhold. 

Opsætning af stolper til tørring af sejl. Forslag udfærdiget og drøftet med havnen. Se bilag 2. 

Beskeden er, at vi blot kan gå i gang. Udpege team som vil udføre arbejdet. Hvem og hvornår? 

3.2. Status udvalg. 

Selvsupplerende. 

Kapsejladsudvalg: Claus S. Nielsen deltager i stedet for Jørgen Christensen og Svend Primdal. 

Regeludvalg og kapsejladsudvalg lægges sammen. Afholde møde i efteråret med udvalget. 

3.3. Vintersejlads i Lemvig. Forslag til at J70 køres til Lemvig og ligge vinteren over for at sejle med 

Lemvig Sejlklub. Det kommer til at foregå søndag formiddag. Thisted sejlklub inviteres også til at 

deltage. 

Jeg har modtaget følgende information: 

Lemvig starter allerede søndag d. 24. september kl. 10. Sejlads som i ligaen og skift i rib på vandet. 

De laver hold fra gang til gang, da mange er nybegyndere eller har meget lidt erfaring i bådene. Til 

november er ideen at sætte faste hold, som kan sejle om kvalifikation til ligadeltagelse i 2024. Vi 

regner med at jeres båd indgår i en rotationsordning mellem alle de deltagende hold om 

søndagen. 

  



Der vil være frokost i klubhuset efter sejladsen med mad fra vores slagter Peter Mortensen, som 

kører et stop madspild-koncept, så maden muligvis er helt gratis       

  

Jeg har bedt Knud Kristian Wrist om at kigge efter en god plads i marinaen til jeres båd og finde en 

pris. Vi administrerer kommunens marina, så vi betaler for at have klubbens både liggende. Det får 

du nærmere besked om. 

 

3.4. Klubkonference 10. – 11. november Vingsted. Cecillie og Klara og jens er tilmeldt. 

3.5. Forslag til vinteraktiviteter. 

Duelighedsundervisning i starten af 2024 (fire har foreløbigt meldt sig til undervisningen). 

Foredrag. 

Generalforsamling, hverdag i starten af februar. Præmieuddeling for kapsejladser finder sted 

samme dag. 

Velkomstmøde i april. 

3.6. Hjemmeside opdatering. 

Status for applikationen Ombord. Ca. 30 klubber har tilmeldt sig. Måltallet for 2023 er 60 klubber 

Stor interesse for applikationen. 

Der er siden sommerferien mulighed for at tilmelde sig nyhedsmails, når fordeles til tilmeldte, når 

der er nyt på hjemmesiden.  

Er der et behov for at opdatere vores hjemmeside? 

 

3.7. Optagning af klubbåde. 

Assistance. 

 

4. Orientering om økonomisk status (kasserer).  



4.1. Status økonomi.  

4.2. Status medlemstal og indmeldelser.  

Drøftet på sidste b-møde: Afskrivningsmodel indflettet til GF regnskab? 

 

5. Behandling af indkomne sager. 

 

6. Bordet rundt. 

DIF e-kursus for bestyrelse. 

Årsmøde vedr. bæredygtighed lørdag d. 28. oktober i Aarhus. Jeg deltager. 

 

7. Eventuelt. 

 

7.1. Kommende bestyrelsesmøder 

Forslag til bestyrelsesmøder i 2023:  

Torsdag den 30. november. Emner:  Forberedelse af generalforsamling.  

 

7.2. Årshjul. 

Vedhæftet som bilag 1. 

 

7.3. Vandretur på Virksund havn (nyt emne). 

Modtaget mail 24. september fra Skive kommune, som inviterer til vandretur på havnen. Jeg har 

valgt, at det skal ske 3. okt. I tidsrummet kl. 11 – 12. Hvordan vil vi gerne have havnen indrettet? 

Skal ikke være museum, men skal rumme udviklingsmuligheder for børn og unge. Sejl skal kunne 

tørres. Bådene skal fortsat kunne stå på bedding pladsen. Ophalersted og broer skal fornyes. Plads 

til at få udstyr og materiel under lås og slå (tyveri og beskyttelse mod vedjrliget). 

 

Med venlig hilsen 

Jens Kofoed 


